
Spørgsmål angående oprensningen af 

søen ved ”Hou Søpark”. 
 

                      
 

Vi er nu godt på vej med at skabe midler til projekt Hou Søpark.                                
Vi er glade for de 200.000 kr.  som Kommunen har bevilget og for 

de 40.000 kr. fra Lokalrådspuljen.                                                                                              
Vi mangler stadig at høre fra Friluftsrådet. (ansøgt 250.000 kr.) 
 
Så langt så godt; men mange beboere i Hou stiller spørgsmål 
angående søen, som på nuværende tidspunkt ser meget anderledes 
ud end før oprensningen.  
 
Vi undrer os også selv, så derfor er nedenstående spørgsmål sendt 
til Vej & Park Odder, som vi gerne vil have besvaret.                                                

Efterfølgende vil svarene fra Vej & Park blive bragt her på Oplev 
Hou. 
 

1. Søen er mindre nu end tidligere fordi bundslam er lagt ud i 
siderne. Er dette bundslam forurenet? 

2. Hvis ja, er det så lovligt at lægge det på overfladen? 
3. Hvorfor er dette jord (bundslam) ikke kørt væk, så søen kunne 

få lov at beholde sin tidligere størrelse? 
4. Hvad er meningen med alt det bundslam? Skal det beplantes 

og evt. med hvad? 



5. Der har åbenbart ligget plastic på bunden af søen. Hvorfor har 
det ligget der og hvilken betydning får det, at denne 
plasticbund ikke er der mere? 

6. Fjernes alt det forurenende plastic som har ligget på bunden, 
men nu ses overalt på siderne. 
 
Håber på hurtigt svar  
Med venlig hilsen 

                                                                                               

                        
       Mogens Stærk og Kirsten Moric 
       Fokusgruppe under Hou Fællesforum.  
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